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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: ""Folyamatban van", de meddig még és milyen 
következményekkel?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Amikor  átvette  a  Miniszterelnökség  vezetését  bejelentette,  hogy  az  ellenőrzési  rendszer
megtisztítása érdekében, az ellenőrzésben eddig résztvevő cégek jelentős részével szerződést bont,
de ezzel együtt jelentős létszámbővítést tervez. Ön 2018. július 24. napján megtartott kormányinfón
jelentette be, hogy a közbeszerzések ellenőrzésére 80-85 fő létszámbővítést tervez.

A Közbeszerzési  Hatóság  2019.  február  12.  napján  adott  hírt  a  saját  honlapján  arról,  hogy  a
Miniszterelnökségen  a  nagyarányú  személyi  fejlesztés,  ami  a  közbeszerzési  eljárások
ellenőrzéséhez  szükséges  szakembergárdát  biztosítja,  folyamatban  van.  A  „folyamatban  van”
kifejezés alapján nem tudhatjuk, hogy hol tart a folyamat, az biztos, hogy a szervezetfejlesztés nem
fejeződött be. Ekkor már hét hónap telt el a bejelentés óta.

A legfrissebb álláshirdetések szerint a Miniszterelnökség jelenleg is gőzerővel keres szakembereket
a közbeszerzéseket ellenőrző részlegébe. Ebből arra következtethetünk, hogy a szervezetfejlesztési
folyamat, immár 10 hónappal a bejelentés után, még mindig csak folyamatban van. Ha figyelmesen
elolvassuk  az  álláshirdetést,  akkor  láthatjuk,  hogy  augusztus  15.  napjáig  lehet  beadni  a
jelentkezéseket  és  szeptember  1.  napján  várható  döntés  a  beadott  álláspályázatok  elbírálásával
kapcsolatosan.  Tehát  legkorábban  addigra  várható  a  szervezetfejlesztés  lezárása.  Nem  szabad
figyelmen kívül hagyni azt a körülményt, hogy a 2018. nyarán bejelentett változásokkal egyidejűleg
szélnek eresztették azokat a cégeket, akiknek elméletileg el kellett volna végezniük a munkát.

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

- Kik végzik 2018. augusztusa óta a közbeszerzések ellenőrzését?



- Hány fő végzi jelenleg a közbeszerzések ellenőrzését?

- Milyen szakmai végzettséggel és tapasztalattal rendelkeznek azon munkatársak, akik jelenleg a
közbeszerzések ellenőrzését végzik?

Várom megtisztelő válaszát!
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